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Förslag till  

Föredragningslista vid årsmöte 2022 

1. Mötet öppnas 
2. Parentation 
3. Val av presidium 
4. Val av protokolljusterare 
5. Godkännande av kallelse 
6. Fastställande av föredragningslista 
7. Verksamhetsberättelse för 2021 
8. Revisorernas berättelse  
9. Beslut om resultat och balansräkning                                       
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  
11. Kostnadsersättningar till styrelsen  
12. Motioner 
13. Behandling av förslag från förbundet, distrikt och föreningens styrelse 
14. Verksamhetsplan och budget 
15. Årsavgift för 2023 
16. Beslut om antal styrelseledamöter 
17. Val av ordförande 
18. Val av övriga ordinarie styrelseledamöter och ersättare 
19. Val av revisorer och ersättare 
20. Val av ombud och ersättare till distriktsstämman  
21. Beslut om antal ledamöter i valberedningen 
22. Val av valberedningens ordförande och övriga ledamöter  
23. Val av studieledare och ombud till Vuxenskolan SV 
24. Val av trafikombud 
25. Avslutning 



2 
 

SPF Seniorerna Höstsol Timrå 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 

Styrelsen 

Ordförande, vald på ett år 
Anita Hellstrand 

Ledamöter, valda på 2 år 
            Ulf Näslund 
              Kerstin Ågren 
              1 ledamot vakant. 
Ledamöter med 1 år kvar av mandattiden 
              Tommy Sjölund, kassör 
             Bernt-Ove Bergsten, vice ordförande och sekreterare 
               Gunnar Mellin, medlemsansvarig 
Ersättare, valda på 1 år 

Anita Björk 
Ann-Chatrine Hammarström 

Revisorer 
Björn Anderson, sammankallande 
Jan Karefeldt 
Lars-Erik Persson, ersättare 

Valberedning 
Kerstin Bååth, sammankallande 
Inger Andersson 
1 vakant plats 

Kommunala Pensionärsrådet (KTPR) 
Anita Hellstrand 
Kerstin Bååth 

Studieledare och ombud till Studieförbundet Vuxenskolan (SV) 
Inger Forslund 

Aktivitetskommitté, utsedd av styrelsen 
Kerstin Ågren, sammankallande  
Ulf Näslund 
Benny Eliasson 
Gunnel Högström 
Tommy Sjölund 
Anita Björk 

Datagrupp, utsedd av styrelsen 
Ulf Näslund, sammankallande 
Gunnar Mellin 
Kerstin Ågren 
Tommy Sjölund 

Trafikombud 
Benny Eliasson 

Firmatecknare 
Ordförande och kassör var för sig 
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Ombud till distriktsstämman 14 april digitalt 
Anita Hellstrand 
Bernt-Ove Bergsten 
Tommy Sjölund 
Keijo Ojala ersättare 

Antal medlemmar: 287 

Medlemsmöten/Resor: Se bilaga 

Styrelsemöten: 12 varav 6 varit digitala övriga fysiska 

Konferenser/Utbildning i distriktets regi 

Höstkonferens 
Vivianne Olsson SV pratade om Vuxenskolan – Möjligheter 
Fredrik von Platen talade om Boendet i livets andra halvlek 
Lars Brandhammar Vad vill vi med KPR/RPR 
Christina Eliasson Resor 
 

Digitalt möte med socialnämndens ordförande som informerade om socialnämndens arbete i 
kommunen 

Ett flertal utbildningar har hållits digitalt som vissa ledamöter deltagit i. 

Kommunala Pensionärsrådet (KTPR) 

KTPR har under året haft endast 2 möten. 

KTPR består av representanter från pensionärsorganisationerna, idag 4 inom Timrå kommun. 

Ordförande i KTPR är Marie Eliasson 1:e vice ordförande i kommunstyrelsen. I KTPR ingår också 
politiker från kommunens styrelse och nämnder. Ensamheten hos äldre.  

På mötena behandlas olika frågor och information lämnas om socialtjänstens arbete.  

På mötet i augusti fanns på dagordningen följande 

Johan Vikström, socialförv. berättar om den studie som gjorts angående 

hemservice.  

Johan Vikström, verksamhetschef för Individ- och familjeomsorgen (IFO). Berättade om den 

studie som gjorts av socialförvaltningen angående hemservice för personer 75+ och personer 

med en funktionsvariation som är i behov av extra hjälp med gräsklippning och snöskottning. 

På grund av begränsade resurser har det varit ”först till kvarn” principen som gällt med att få 

hjälp. Inför varje säsong har alla fått göra en ansökan om att få hjälp med dessa saker. Vilket 

inte har varit helt rättvist då inte alla fått samma möjlighet.  

          Patrik Andersson-Knut, Kultur- och teknik, presentation av simhallsbygget  
           Patrik Andersson-Knut, Badföreståndare på Kultur och teknik berättade om hur simhallsbygget                                   

fortgår. De har en anlitad tillgänglighetskonsult som ser till tillgänglighetsaspekterna.  
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Skrivelse från rådet till Kultur- och tekniknämnden angående utegym.  

Det har i kommunen byggts några utegym men som inte är tillgänglighetsanpassade så alla 
har möjlighet att utnyttja dessa. Det planeras ytterligare ett bygge av utegym vid 
Fagerstranden oavsett funktionsvariation ska kunna tillgodogöra sig den information som 
finns.   
 
Äldreomsorgscenter.  

Maritza Villanueva Contreras berättade att projektet började 2021.  Projektet ligger i en 4- 

årsplan.   

              Vaccination till äldre som inte tar sig till någon lokal  

Maritza Villanueva Contreras berättar lite kort om att hemsjukvården åker till de äldre som 
inte kan ta sig till någon vaccinationslokal, eller så har de också kunnat hjälpa till med skjuts. 
Frågor kom upp på mötet om kostnader för de som inte har hemtjänst och de som har 
hemtjänst skiljer sig åt. Beslut togs att bjuda in Maria Nordin, ny Verksamhetschef för 
äldreomsorgen (SVO)v till nästa möte.  

Mötet i december  

Din Tur och Birstabussen, inbjudna är tjänsteperson från kultur- och teknik och  

från Din Tur  

Glenn Mattson, Trafikingenjör på Kultur- och teknik svarar på frågor angående busstrafiken 
och möjligheterna att få en direktlinje med busslinje 630 (plusbussen) Timrå-Birsta.   

PRO med ca 1700 medlemmar har haft önskemål om en busstur från Timrå till Birsta med 
busslinje 630. Glenn Mattsson, tar med sig frågan ytterligare och ger Din Tur uppdraget att 
titta på kostnader av PLUS bussen totalt och vad kostnaden blir för 2 turer/vecka till Birsta.   

  
Timråbo; plusboende i Ljustorp  

Timråbos ordförande Per-Arne Olsson berättar om den utredning som gjorts angående ett 
plusboende i Ljustorp. I nuläget är det svårigheter med de dyra kostnader som blir då det 
investeringsstöd som tidigare fanns har försvunnit. Just nu kommer kostnaderna inte att gå 
ihop, hyrorna blir alltför dyra. Timråbo tittar fortfarande på om det finns andra möjligheter.  

 
Strandpromenader   
- Toaletter saknas vid våra strandpromenader. Intill fagerstranden finns båthamnen som 

har toaletter öppna. En förfrågan ska göras om dessa alltid finns tillgängliga.   
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Genomförda aktiviteter under året 

Restriktionerna för pandemin fortsätter 

Styrelsens målsättning för 2021 har varit 30 nya medlemmar samt fortsätta arbeta på temat 
ensamhet. 

13 januari – 18 april medlemsvärvartävling – Denna tävling gav blygsamt resultat. Utskick gjordes till 
ca 200 personer 

Flertalet av vårens aktivitet inställda. 

Tisdagspromenaderna har varit betydelsefulla för många under året då vi kunnat träffas ute och fika 
tillsammans efteråt 

Juni 

Äntligen kunde vi genomföra vårt årsmöte utomhus på Söråkers Herrgård med Golden Hits som 
underhöll. 

Augusti 

Roade vi oss med att se Mittrevyns roliga revy ”Helt sjukt”. Föreställningen började med en god 
middag. 

Glädjande kunde vi genomföra vår kryssning till Bornholm-Visby i fyra dagar. Resan blev trygg när alla 
visade upp giltiga vaccinationspass. Mycket trevlig resa med fantastisk mat. Trerätters 
gourmetmiddag varje kväll och mycket trevlig underhållning på färjan. 

September 

Vi samlades i Ljustorps Bygdegård för att avnjuta Oscars fina strömming. Vi underhölls av Margit och 
Christer som var fantastiska att lyssna på. 

Vi vandrade på Pilgrimscentret i Selånger och fick information om detta samt intog en förträfflig 
lunch. 

Vi fick information om det tilltänkta äldrevårdscentret på Söråkers FH och njöt sedan till fullo av 
Ronny Sahléns underhållning som det svängde om. 

Oktober 

Tyvärr blev vår månadsträff med DNA-experten Peter Sjölund som så många sett fram emot  Inställd 
pga. sjukdom. 

Men ett biobesök hann vi med på Söråkers FH  då vi såg filmen Respect. 

November 

Ett nytt inslag blev vårt bokcafé där Thomas Svensson presenterade sina historiska äventyrsromaner 
och underhöll sedan tillsammans med Ulrika Hägglund. 

Vi deltog i Konsertteaterns fantastiska Julfrossa med Jacke Sjödin, Klas Norberg och Lina Melander. 

December 
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Till sist vår egen fantastiska julkonsert i Timrå kyrka med Klas och Sanna Norberg. Efter detta avnjöt 
vi en god jultallrik till Hasse Nordins toner. 

 
Vi har skickat ut hälsningar till Påsk, Valborg, Morsdag, Nationaldagen, Midsommar m.fl. dagar. 
Utöver det har vi skickat ut Adventsbrev och Jul- och Nyårshälsningar. 
Våra medlemmar har också fått information via Grupp SMS om olika händelser – aktiviteter mm. 
Vi har lagt ut information om digitala hjälpmedel, Gympa med Sofia och andra friskvårdstips, tips på 
utflykter i vårt närområde/naturreservat, restips i egen regi mm. 
Detta för att medlemmarna inte ska känna sig alltför ensamma i dessa tider. Vi ska TILLSAMMANS i 
vår förening känna Gemenskap, Trygghet och Trivsel. 

Vår hemsida och Facebooksida har kontinuerligt uppdaterats med aktuell information. 

Vi känner stor tacksamhet för att vi ändå lyckats få ett rätt så bra år tillsammans. Vi ser med tillförsikt 
framåt och hoppas vi får vara friska. Att vi nu får vara tillsammans pga. att vi är vaccinerade och på 
det sättet kan kännas oss säkrare på att kunna träffas. Vi planerar för full för ett trevligt år 2022. 
 

Styrelsens vill framföra ett stort tack till alla medlemmar, aktivitetsgruppen, datagruppen och alla i 
kaffegrupperna som gör det möjligt för oss att ha det så trevligt på våra sammankomster. 

 

 

 

Anita Hellstrand  Bernt Ove Bergsten 

 

 

Tommy Sjölund  Gunnar Mellin  

 

 

Kerstin Ågren                                                     Ulf Näslund   

 


